
PROTOKÓŁ Nr XXVII/08 
z XXVII sesji Rady Miasta Szczecinek  

odbytej w dniu 15 grudnia 2008r.  
w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

 
Stan Radnych – 21,  
Nieobecny radny: Wiesław Drewnowski. 
Spóźnieni radni: Andrzej Jaszczur i Maria Kadela. 

 
Godzina rozpoczęcia obrad 9:05. 
 
Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
3. Odpowiedzi na pytania radnych zadane na poprzedniej sesji. 
4. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców  osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki.  
5. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2008 rok. 
6. Uchwała w sprawie przyjęcia budŜetu miasta Szczecinek na 2009 rok. 
7. Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Szczecinek na lata 

2009-2018. 
8. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek na rok 2009. 
9. Uchwała w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności poŜytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2009. 

10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia projektu zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok. 

11. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
12. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości. 
13. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
14. Wnioski i zapytania Radnych. 
15. Zamknięcie sesji. 
  
Ad. 1.  
Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta  - stwierdził wymagane kworum i otworzył sesję, 
proponując wprowadzenie do porządku obrad: 
− projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/167/08 Rady Miasta Szczecinek z dnia 28 stycznia 

2008r. w sprawie przystąpienia do zmiany granic Miasta Szczecinek. 
 
PowyŜszy projekt uchwały 17 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” został przez Radę Miasta 
wprowadzony do porządku obrad, który po tej zmianie przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
3. Odpowiedzi na pytania radnych zadane na poprzedniej sesji. 
4. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki.  
5. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie Miasta Szczecinek na 2008 rok. 
6. Uchwała w sprawie przyjęcia budŜetu Miasta Szczecinek na 2009 rok. 
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7. Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Szczecinek na 
lata 2009-2018. 

8. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek na rok 2009. 

9. Uchwała w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności poŜytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2009. 

10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia projektu zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok. 

11. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
12. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości. 
13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/167/08 Rady Miasta Szczecinek z dnia 28 stycznia 2008r. 

w sprawie przystąpienia do zmiany granic Miasta Szczecinek. 
14. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
15. Wnioski i zapytania Radnych. 
16. Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 2.   
Protokół z XXVI sesji Rady Miasta Szczecinek został przyjęty  jednogłośnie 18 głosami „za”.  
 
Ad. 3.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytania zadane przez radnych na poprzedniej sesji. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− poinformował, Ŝe radny Roman Matuszak otrzymał odpowiedź na piśmie, 
− zapytał radnego Romana Matuszaka, czy taka forma odpowiedzi go satysfakcjonuje, czy moŜe trzeba ją 

dodatkowo przedstawić ustnie ? 
 
Roman Matuszak radny: 
− stwierdził, Ŝe zadowala go forma pisemna udzielonej odpowiedzi.  
 
Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 
− odpowiadając na uwagi radnego Andrzeja Bratkowskiego wyjaśnił, Ŝe w 2008r. Komisja Rewizyjna odbyła 

6 posiedzeń, 
− z protokołami tych posiedzeń i poruszaną na nich tematyką moŜna zapoznać się w Biurze Rady Miasta, 
− przypomniał zadania Komisji Rewizyjnej wynikające ze Statutu Miasta Szczecinek,  
− to Rada Miasta zleca Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie ewentualnej kontroli, 
− w 2008r. Komisja ta nie otrzymała Ŝadnego takiego zlecenia, 
− nie znaczy to, Ŝe do Rady Miasta nie trafiały Ŝadne sprawy, były one jednak rozpoznawane zgodnie 

z kompetencjami przez inne Komisje stałe, 
− w Biurze Rady Miasta znajduje się rejestr skarg i wniosków kierowanych do Rady Miasta,  z którymi moŜna 

się zapoznać, 
− poza tym kaŜdy radny moŜe sygnalizować dostrzeŜone nieprawidłowości, a takich sygnałów od radnych 

w 2008r. nie było. 
 
Ad. 4.   
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− stwierdził, Ŝe na sali obrad nie ma przedstawiciela Rady Osiedla. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− ze względu na brak aktualnych uwag związanych z funkcjonowaniem Osiedla Pilska-Raciborki nawiązał do 

poprzednich wniosków składanych przez Radę w/w Osiedla, dotyczących bezpieczeństwa drogowego na 
ul. Pilskiej, 

− odczytał list Dyrektora Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z dnia 04.12.2008r. 
w sprawie przewidywanych prac remontowych na drodze krajowej nr 20 oraz na drodze krajowej nr 11 
(w tym ul. Pilska), 

− pismo to znajduje się do wglądu w Biurze Rady Miasta Szczecinek. 
Pismo GDDKiA z 04.12.2008r. stanowi takŜe załącznik do niniejszego protokołu z sesji Rady Miasta Szczecinek. 
 
Ad.5.  
Do zebranych na sali obrad dołączył spóźniony radny Andrzej Jaszczur. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta 
− poinformował, Ŝe po przybyciu radnego Andrzeja Jaszczura na sali obrad znajduje się 19 radnych, 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały, 
− Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVII/301/08  
w sprawie  dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2008rok. 

 
Ad. 6.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 09.12.2008r. w sprawie wydania opinii o projekcie 

budŜetu Miasta Szczecinek na 2009r., RIO wydała opinię pozytywną, 
− odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 09.12.2008r. w sprawie wydania opinii 

o prawidłowości załączonej do projektu budŜetu prognozy kwoty długu publicznego oraz moŜliwości 
sfinansowania deficytu budŜetowego Miasta Szczecinek w 2009r. – RIO wydała opinię pozytywną. 

 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu budŜetu przez komisje stałe Rady Miasta Szczecinek, 

w tym przez Komisję BudŜetowo-Ekonomiczną. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− przypomniał o swojej autopoprawce do projektu budŜetu, przygotowanej na wniosek Komisji Edukacji, 

Kultury, Sportu i Turystyki, poparty przez Komisję BudŜetowo-Ekonomiczną, 
− polegającej na  przesunięciu środków w kwocie 5.600zł  z działu ADMINISTRACJA PUBLICZNA rozdziału 

RADA MIASTA do działu EDUKACYJNA OPIEKA WYCHOWAWCZA rozdziału POMOC MATERIALNA DLA 
UCZNIÓW; 

− po w/w przesunięciu środków w rozdziale RADA MIASTA pozostanie kwota 370 000zł, a w rozdziale 
POMOC MATERIALNA DLA UCZNIÓW znajdzie się kwota 30 000zł. 
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Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− zwrócił uwagę, Ŝe to z puli środków przeznaczonych na Radę Miasta przeniesiona  zostaje kwota na 

stypendia dla najzdolniejszych uczniów i studentów, 
− stypendia są bowiem dobrym bodźcem do starań o jak najlepsze wyniki w nauce, choć z pewnością nie 

jedynym ani najwaŜniejszym. 
 
Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 
− scharakteryzował zaplanowany na 2009r. budŜet Miasta,  
− w tym zaplanowane dochody, wydatki bieŜące i wydatki inwestycyjne oraz przewidywany deficyt, 
− deficyt pokryty zostanie z zaciągniętych poŜyczek i kredytów oraz ze spłaty poŜyczki udzielonej przez Miasto 

SAPiK-owi. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− zaprosił radnych do dyskusji nad projektem uchwały. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− stwierdził, Ŝe przedstawiony projekt budzi ambiwalentne uczucia, 
− odczytał swoje wystąpienie, przygotowane na piśmie,  
− w wystąpieniu tym zastanawia się, czy budŜet jest realny i czy nie jest zbyt optymistyczny, 
− radością moŜe napawać fakt podejmowania lub kontynuowania licznych przedsięwzięć w zakresie inwestycji 

miejskich, jak i planów dotyczących zaspokajania róŜnorodnych potrzeb społecznych, 
− w stosunku do lat poprzednich dochody i wydatki zaplanowano jednak na najniŜszym poziomie, 
− zastanowienia wymaga zatem, czy załoŜenia makroekonomiczne są realne i czy prawidłowo zostały 

skalkulowane i wyliczone kwoty ujęte w projekcie budŜetu,  
− projekt budŜetu powstał przed uchwaleniem budŜetu Państwa, który początkowo był duŜo bardziej 

optymistyczny od tego, który ostatecznie został przyjęty, 
− załoŜenia w budŜecie Miasta dotyczące dochodów są chyba zbyt optymistyczne,  
− juŜ pojawiają się bowiem sygnały o problemach na lokalnym rynku pracy, co źle wróŜy projektowi budŜetu, 
− niebezpiecznie wzrasta teŜ zadłuŜenie Miasta, 
− jeŜeli okaŜe się, Ŝe Miasto nie osiągnie zaplanowanych wpływów, to jak w takiej sytuacji osiągnąć 

postawione cele po stronie wydatków?, 
− są dwie moŜliwości: albo tnie się proporcjonalnie wydatki, albo zwiększa deficyt, 
− czy banki na pewno udzielą zaplanowanych kredytów i poŜyczek?, 
− czy Miasto jako udziałowiec nowopowstającej spółki „Szpital w Szczecinku”, w związku z kryzysem 

gospodarczym nie będzie musiało dopłacić do swoich udziałów?, 
− zgłosił wniosek formalny : o skierowanie projektu budŜetu Miasta Szczecinek na 2009r. do Burmistrza 

w celu jego ponownego przeanalizowania i przygotowania na nowo, i zarazem wycofanie projektu tej 
uchwały spod głosowania na bieŜącej sesji. 

Pisemne wystąpienie radnego Andrzeja Bratkowskiego stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji Rady 
Miasta Szczecinek. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− wysłuchał z uwagą wystąpienia radnego Andrzeja Bratkowskiego, 
− zapewnił, Ŝe ani przez moment nie lekcewaŜy sytuacji gospodarczej w Polsce i na świecie, 
− odnoszenie jednak tego kryzysu do sytuacji w mieście jest niezasadne,  
− przewidywania i prognozy związane z wynikłym na świecie kryzysem gospodarczym są bowiem róŜne, 
− według jednych badań moŜe się on jeszcze trochę nasilić, według innych badań najprawdopodobniej 

w połowie przyszłego roku kryzys ten zostanie zaŜegnany, 
− poza tym w budŜecie nie moŜna dowolnie szacować wielkości subwencji i np. wpływów z podatków, 
− dane te co do złotówki wynikają z oficjalnych informacji Ministerstwa i Urzędu Skarbowego, i nie moŜna 

przyjąć w budŜecie innych załoŜeń, 
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− moŜliwe jest natomiast dokonywanie zmian w budŜecie w trakcie jego realizacji, 
− budŜet po stronie dochodów jest właściwie niedoszacowany,  
− będzie wyŜszy, ale na razie nie moŜna tego ująć w projekcie budŜetu, 
− zadłuŜenie Miasta wbrew obawom radnego jest niezwykle małe,  
− budŜet Miasta to prawie 100 mln zł, 
− zadłuŜenie dopuszczane ustawą moŜe wynieść do 60% budŜetu, czyli w przypadku Szczecinka nawet do 

60mln zł, 
− ok. 12-13 mln zł zadłuŜenia Miasta na obecnym etapie to nie jest poziom niebezpieczny, 
− radny Andrzej Bratkowski głosował nad budŜetem na 2008r., w którym zostały takŜe uwzględnione środki na 

nabycie udziałów w nowopowstającej spółce „Szpital w Szczecinku”, 
− kredyt przyznany przez bank musi zostać uruchomiony, poniewaŜ bank za to odpowiada, 
− budŜet na 2009r jest budŜetem ostroŜnym, 
− jeśli radny chce rekonstruować budŜet, to powinien konkretnie wskazać, gdzie i w jakim zakresie powinny 

zostać naniesione poprawki, 
− rok 2009r. powinien być dla budŜetu rokiem bezpiecznym, a czy następne lata takie będą to się dopiero 

okaŜe, 
− Szczecinek ma obecnie „bardzo dobrą prasę”, otrzymuje pieniądze, o które się ubiega, dlatego warto tę 

korzystną sytuację wykorzystać i nadal pozyskiwać środki zewnętrzne, 
− zaciskanie pasa moŜe zacząć się dopiero za 3 lata. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− zapewnił, Ŝe cieszy się z kaŜdej miejskiej inwestycji, 
− jego uwagi wynikają z troski o to, by w jak najmniejszym stopniu Miasto odczuło skutki kryzysu 

gospodarczego, 
− chodziło mu jedynie o zainicjowanie dyskusji nad tym waŜnym problemem, 
− odnośnie nowopowstającej spółki „Szpital w Szczecinku” ewentualne zwiększenie środków na udziały 

mogłoby być trudne do finansowego udźwignięcia przez Miasto. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− obecnie Szpital jest w dobrej kondycji finansowej, 
− tego typu spółki to obecnie biznes, w który wchodzą największe i najbogatsze grupy kapitałowe, 
− ale to nie temat obecnej sesji. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał, Ŝe dyskusja powinna dotyczyć projektu budŜetu. 
 
Roman Matuszak radny: 
− zgodził się, Ŝe dyskusja powinna dotyczyć projektu budŜetu, 
− ale właśnie w tym projekcie zamieszczone zostały wskaźniki, o których jest mowa, 
− zwrócił uwagę na wzrost wydatków bieŜących, spadek wydatków majątkowych, wzrost planowanego 

zadłuŜenia Miasta, 
− przy braku wzrostu dochodów w niektórych działach wzrastają wydatki: na bezpieczeństwo publiczne, na 

kulturę fizyczną i sport, na administrację publiczną, 
− w projekcie budŜetu występuje niewłaściwa tendencja wzrostu zadłuŜenia w stosunku do lat poprzednich, 
− występuje teŜ spadek nadwyŜki dochodów nad wydatkami bieŜącymi, 
− nie zachowuje się proporcji pomiędzy niektórymi wydatkami: np. pomiędzy wydatkami na budowę 

schroniska dla zwierząt a wydatkami na budowę lokali socjalnych, 
− pozytywnym elementem planowanego  budŜetu jest rozpoczęcie budowy nowego cmentarza komunalnego, 
−  nadal nie zaplanowano jednak wydatków na nowe rozwiązania związane z gospodarką odpadami 

komunalnymi, na wypadek, gdyby  w Trzesiece składowisko zostało całkowicie zapełnione. 
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Pisemne wystąpienie radnego, dotyczące wzrastającego jego zdaniem zadłuŜenia w 2009r. stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu z sesji Rady Miasta Szczecinek. 
 
Andrzej Jaszczur radny: 
− ponowił wniosek zgłaszany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności 

o przeznaczenie w projekcie budŜetu na 2009r. kwoty 500 tys. zł na modernizację starego cmentarza,  
− zaproponował przeznaczenie kwoty 200 tys. zł w rozdziale TRANSPORT na przygotowanie dokumentacji 

dotyczącej remontu alei cmentarnej,  
− zaproponował pokrycie w/w wydatków z dochodów uzyskanych ze sprzedaŜy mienia, 
− zapisanie powyŜszych propozycji w budŜecie oznaczać będzie konieczność ich realizowania, 
− zawnioskował teŜ o zwiększenie środków o dodatkowe 40 tys. zł na dofinansowanie tzw. Małej Filharmonii 

organizowanej przez Szkołę Muzyczną w Szczecinku, i pokrycie tego wydatku takŜe z dochodów 
uzyskanych ze sprzedaŜy mienia, 

− ewentualnie, gdyby środki na prowadzenie Małej Filharmonii udało się pozyskać z zewnątrz, wpisać te 
dodatkowe 40 tys. zł do rezerwy budŜetowej,  

− proponowane zmiany Burmistrz mógłby zgłosić w formie autopoprawki. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− nie zgadza się z wnioskami radnego Andrzeja Jaszczura choć przyznaje, Ŝe modernizacja alei starego 

cmentarza jest konieczna, 
− to jednak zadanie PGK Sp. z o.o. w Szczecinku, ale nie wykluczone, Ŝe Miasto taką inwestycję w 2010r. 

doinwestuje, 
− dyskutując o projekcie budŜetu Miast trzeba poruszać się w ramach konkretnych dochodów i wydatków, 

zaopiniowanych juŜ pozytywnie przez Regionalną Izbę Obrachunkową, 
− jeśli chodzi o dofinansowanie Szkoły Muzycznej, to Szczecineckie Towarzystwo Muzyczne wystąpiło do 

Ministerstwa o większe środki na prowadzenie Małej Filharmonii, 
− na dotowanie zwiększonego wynagrodzenia muzyków brak zgody, 
− nie będzie zatem wnioskowanej przez radnego Andrzeja Bratkowskiego autopoprawki Burmistrza do 

projektu budŜetu na 2009r., 
− odpowiadając na uwagi radnego Romana Matuszaka porównał obecnie realizowane przez Miasto 

inwestycje związane z rozwojem szczecineckiego sportu, z brakiem tego typu inwestycji podczas 
poprzednich kadencji Rady Miasta, 

− konsekwencją oddania do uŜytku wielu nowych obiektów sportowych jest konieczność zwiększenia środków 
na ich utrzymanie, 

− z obiektów tych korzysta przede wszystkim szczecinecka  młodzieŜ i dzieci, 
− jeśli chodzi o zwiększenie wydatków na administrację publiczną, to wiąŜe się to z zaplanowanymi 

podwyŜkami płac dla pracowników Urzędu Miasta, 
− podwyŜki te są konieczne, gdyŜ w ostatnich latach wynagrodzenia urzędników wzrosły tylko nieznacznie 

i przestały być konkurencyjne w stosunku do pensji proponowanych przez innych pracodawców, 
− ze względu na niesatysfakcjonujący fachowców poziom urzędniczych płac, w ratuszu pozostaje 5-6 

wakatów, 
− na posiedzeniach poszczególnych Komisji radni nie zgłosili do tych podwyŜek  Ŝadnych zastrzeŜeń, 
− odnośnie kosztów budowy schroniska dla zwierząt i kosztów budowy lokali socjalnych to niewłaściwe 

porównanie, 
− obiekty socjalne są wykonywane porządnie, w istocie dla lokatorów Ŝyjących na koszt Miasta, 
− odnosząc się do uwag związanych z budową nowego cmentarza, to kwestia ta była juŜ wielokrotnie 

wyjaśniana,  
− z rozpoczęciem inwestycji trzeba było czekać do czasu uzyskania wyników analizy warunków terenowych,  
− teraz inwestycja ta będzie etapowana, 
− jeśli chodzi o gospodarowanie odpadami komunalnymi to planu takiego gospodarowania nie ma,  
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− nie pozostawiły jednak takŜe takiego planu poprzednie władze Miasta, wśród których zasiadał obecny radny 
Roman Matuszak,  

− nie ma zagroŜenia brakiem moŜliwości wywozu szczecineckich odpadów, poniewaŜ w przypadku 
zapełnienia składowiska w Trzesiece odpady ze Szczecinka przejmie wysypisko koło Połczyna Zdroju, 

− poza tym, bez wcześniejszego odpowiedniego zaplanowania gospodarki odpadami na poziomie 
województwa, Miasto nie moŜe takich planów przygotowywać samodzielnie. 

 
Roman Matuszak radny: 
− wyjaśnił, Ŝe była jednak uchwała Rady Miasta Szczecinek dotycząca planu gospodarowania odpadami 

komunalnymi, która obowiązywała do 2006r., 
− powtórzył pogląd, Ŝe w przyszłorocznym budŜecie Miasta przewidziano niskie nakłady inwestycyjne. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− nakłady inwestycyjne nie są niskie,  
− w budŜecie ujęte są  bowiem środki własne, do których doliczone zostaną później środki pozyskane 

z zewnątrz. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− zapytał, czy w budŜecie przewidziano środki na dofinansowanie organizacji zajęć sportowych dla środowisk 

osób niepełnosprawnych? 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− takich wniosków nie było, ale pieniądze na ten cel znajdą się w rezerwie budŜetowej, która jest wysoka, 
− jeśli takie wnioski wpłyną, to będą realizowane. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Klubu Radnych Szczecineckiej Wspólnoty Samorz ądowej i Prawa 
i Sprawiedliwo ści: 
− w Klubie Radnych kaŜdy ma swoją opinię, 
− Klub nie będzie jednak głosował przeciw budŜetowi,  
− wstrzymując się od głosu Klub daje Burmistrzowi symboliczną moŜliwość wykazania się przy realizacji 

zaproponowanego budŜetu. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał wniosek formalny zgłoszony przez radnego Andrzeja Bratkowskiego o wycofanie projektu 

uchwały spod głosowania, 
− i spytał radnego, czy podtrzymuje ten wniosek. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− podtrzymał wniosek formalny, 
− dodał, Ŝe projekt budŜetu omawiany był na posiedzeniach Komisji, ale dyskusja na sesji teŜ jest potrzebna, 

poniewaŜ sesja budŜetowa jest jedną z najwaŜniejszych w roku. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− zapewnił, Ŝe nikt radnym dyskusji nie ogranicza, 
− zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos opowiadający się „za” lub „przeciwko” zgłoszonemu wnioskowi 

formalnemu. 
 
Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klub Radnych Platformy Obywatelskiej: 
− Klub Radnych PO jest przeciwny temu wnioskowi. 
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Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przystąpił do głosowania nad wnioskiem radnego Andrzeja Bratkowskiego. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta przy 3 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się” i 15 głosach „przeciw” 
odrzuciła wniosek formalny radnego Andrzeja Bratkowskiego o wycofanie spod głosowania projektu uchwały w 
sprawie przyjęcia budŜetu miasta Szczecinek na 2009 rok. 
 
Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klub Radnych Platformy Obywatelskiej: 
− po zapoznaniu się przez Klub Radnych ze stanowiskiem poszczególnych Komisji, ze stanowiskiem 

urzędników oraz stanowiskiem szczecineckich środowisk społecznych, jak równieŜ z opiniami RIO, projekt 
uchwały budŜetowej na 2009r. uzyskał akceptację Klubu, 

− ustalenia w budŜecie zostały dokonane realnie, 
− Klub Radnych Platformy Obywatelskiej będzie głosował za przyjęciem budŜetu na 2009r. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z wyjaśnieniami udzielonymi przez Burmistrza radnemu Andrzejowi Jaszczurowi i zapewnieniem, 

Ŝe remont alei cmentarnej będzie musiał być wykonany, zapytał radnego, czy radny podtrzymuje wniosek 
dotyczący zmian w projekcie budŜetu. 

 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− zastrzegł, Ŝe 100-procentowej deklaracji nie moŜe złoŜyć, ale zapewnił, Ŝe Ŝyczliwie do tego problemu 

podejdzie. 
 
Andrzej Jaszczur radny: 
− wyjaśnił, Ŝe wyjaśnienia Burmistrza mu wystarczą i wycofał wniosek, 
− stwierdził, Ŝe o konieczności remontu alei cmentarnej będzie systematycznie Burmistrzowi przypominał. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta 11 glosami „za” przy 2 głosach „przeciw” i 6 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła:  

uchwał ę Nr XXVII/302/08  
w sprawie przyj ęcia bud Ŝetu miasta Szczecinek na 2009 rok. 

 
O godz.10:50 Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 30minutową przerwę w obradach. Obrady zostały wznowione 
o godz.11:20. Liczba obecnych radnych po przerwie: 19 osób. 
 
Ad. 7.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Wojciech Knapik Przewodnicz ący Komisji Problemów Społecznych: 
− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 
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uchwał ę Nr XXVII/303/08  
w sprawie przyj ęcia Strategii Rozwi ązywania Problemów Społecznych  

Miasta Szczecinek na lata 2009-2018.  
 

Do zebranych dołączyła spóźniona radna Maria Kadela.  
 

Ad. 8.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− poinformował, Ŝe po przybyciu radnej Marii Kadeli na sali obrad znajduje się 20 radnych, 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Wojciech Knapik Przewodnicz ący Komisji Problemów Społecznych: 
− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− odczytał fragment projektu Miejskiego Programu  Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek na rok 2009, dotyczący wpływu konsumpcji alkoholu 
na zdrowie i Ŝycie poszczególnych ludzi jak i całych rodzin, 

− uznając, Ŝe waŜnym celem w/w Programu jest ograniczenie dostępności do zakupu napojów alkoholowych 
i Ŝe w/w Program nie konkretyzuje działań zmierzających w tym kierunku. 

 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− Program słuŜy ograniczeniu spoŜywania napojów alkoholowych, 
− a nie ograniczaniu dostępności do zakupu alkoholu, 
− kwestie te były juŜ wielokrotnie wyjaśniane, 
− jeśli ludzie będą lepiej zarabiali, będą mieli lepszą ofertę wypoczynku, zamiast spoŜywania alkoholu, 
− prohibicja była juŜ bezskutecznie przerabiana w innych krajach. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− zwrócił się z pytaniem do autorów Programu, w jaki sposób zamierzają wpływać na ograniczanie 

spoŜywania alkoholu? 
− ograniczanie dostępności zakupu alkoholu jest przecieŜ jednym z działań zmierzających do ograniczania 

jego spoŜycia. 
 
Beata Kowal Pełnomocnik Burmistrza ds. uzale Ŝnień i kontaktów z organizacjami pozarz ądowymi: 
− na ograniczanie spoŜycia alkoholu gmina moŜe wpływać poprzez działania profilaktyczne,  
− w tym organizując programy w szkołach kaŜdego szczebla, w których uczestniczą nie tylko uczniowie, ale 

i rodzice, 
− planowany jest ponadto udział w ogólnopolskiej kampanii skierowanej do osób, kierujących do lekarzy 

pacjentów naduŜywających alkohol, 
− jedną z form ograniczania dostępności do zakupu alkoholu jest uchwała Rady Miasta określająca liczbę 

punktów sprzedaŜy alkoholu w mieście, 
− większe moŜliwości od samorządu ma w tym zakresie Państwo poprzez np. podwyŜszenie podatku 

akcyzowego na alkohol. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− ustawodawca przewidział moŜliwość ograniczenia przez radę gminy liczby punktów sprzedaŜy alkoholu, 
− Szczecinek z tego zrezygnował, 
− ograniczyć powinno się nie tylko liczbę, ale i czas sprzedaŜy alkoholu, co z pewnością byłoby równoznaczne 

z ograniczeniem dostępności do zakupu tego typu napojów, 
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− zdaje sobie jednak sprawę z tego, Ŝe wśród radnych nie uzyska większościowego poparcia dla swoich 
postulatów. 

 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał o moŜliwości wystąpienia ze stosowną inicjatywą uchwałodawczą przez grupę radnych, 
− ale nie moŜe to nastąpić w trakcie obrad. 
 
Jacek Brynkiewicz radny: 
− stwierdził, Ŝe zajęcia pozalekcyjne realizowane w ramach tego typu Programu przynoszą oczekiwane efekty 

w zakresie profilaktyki przeciwalkoholowej, 
− prezentuje w omawianej kwestii inny punkt widzenia, niŜ radny Andrzej Bratkowski. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− zgadza się, Ŝe zajęcia pozalekcyjne są prowadzone, Ŝe są konieczne oraz Ŝe przynoszą efekty, 
− powinno być jednak dodatkowo ograniczanie dostępności do zakupu alkoholu, 
− odnośnie natomiast pogadanek w szkołach to przynoszą one mało istotne efekty. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− rację ma i radny Jacek Brynkiewicz, jak i radny Andrzej Bratkowski. 
 
Bogumił Kłyk radny: 
− zauwaŜa się poprawę w zakresie przestrzegania przez sprzedawców zasad sprzedaŜy  alkoholu, 
− np. przy sprzedaŜy młodym osobom sprawdzane są ich dowody osobiste. 
 
Beata Kowal Pełnomocnik Burmistrza ds. uzale Ŝnień i kontaktów z organizacjami pozarz ądowymi: 
− szkolenia wpisane w Programie na 2008r. zostały w tym roku zrealizowane w grudniu, 
− powołując się na oficjalne dane statystyczne poinformowała, Ŝe liczba punktów sprzedaŜy alkoholu 

w Szczecinku maleje z roku na rok. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− to istotne i waŜne dane. 
 
Marek Ogrodzi ński radny: 
− dane te świadczą o tym, Ŝe rynek sprzedaŜy alkoholu sam się stabilizuje, 
− i Ŝe zauwaŜalna jest tendencja zniŜkowa, 
− to jednak odpowiedzialność kaŜdego dorosłego człowieka, który powinien odpowiednio zareagować na 

zjawisko sprzedaŜy alkoholu nieletnim. 
 
Andrzej Jaszczur radny: 
− nie naleŜy być optymistą co do tych danych, 
− to ilość punktów sprzedaŜy, a nie ilość spoŜycia alkoholu, 
− trzeba jeszcze wziąć pod uwagę ilość sprzedawanego alkoholu w licznych supermarketach. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 
 

uchwał ę Nr XXVII/304/08  
w sprawie przyj ęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek  na rok 2009. 



-  - 11 

 
Ad.9.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Wojciech Knapik Przewodnicz ący Komisji Problemów Społecznych: 
− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 
 

uchwał ę Nr XXVII/305/08  
w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z o rganizacjami pozarz ądowymi oraz podmiotami, 
o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwiet nia 2003 roku o działalno ści po Ŝytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2009. 
 
Ad.10.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 
− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 
− w tekście uchwały wystąpił błąd literowy: zamiast szrotówek kasztanowcowaniaczek” powinno być 

„szrotówek kasztanowcowiaczek”. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja zaopiniowała projekt budŜetu pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 
 

uchwał ę Nr XXVII/306/08  
sprawie zatwierdzenia projektu zestawienia przychod ów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok. 
 

Po tym głosowaniu obrady opuścił radny Janusz Rautszko. 
 
Ad. 11.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− poinformował, Ŝe po opuszczeniu obrad przez radnego Janusza Rautszko na sesji pozostało 19 radnych, 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja zaopiniowała projekt budŜetu pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 
 

uchwał ę Nr XXVII/307/08  
zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek.  

 
 
Ad. 12.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja zaopiniowała projekt budŜetu pozytywnie. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− poinformował o wyłączeniu się spod głosowania na omawianą uchwałą, poniewaŜ nieruchomość wskazana 

w tej uchwale pod poz. 9 dotyczy go osobiście. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami (nie głosował radny Andrzej Bratkowski) „za” 
podjęła: 

uchwał ę Nr XXVII/308/08  
w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści. 

 
Ad. 13.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Roman Matuszak radny: 
− stwierdził, Ŝe bulwersuje go tryb wniesienia projektu tej uchwały pod obrady bieŜącej sesji, 
− poszerzenie granic miasta budzi kontrowersje, 
− dlatego uchwała ta powinna zostać zamieszczona w porządku obrad w normalnym trybie, 
− bez przygotowania się, nie jest w stanie zagłosować ani za, ani przeciw tej uchwale, 
− nie zna zagadnień w niej poruszonych. 
 
Daniel Rak Wiceburmistrz: 
− w granicach Sołectwa Trzesieka znajduje się działka,  która ma dwa przeznaczenia, 
− moŜna byłoby podzielić tę działkę na dwie mniejsze, ale Wójt nie wyraŜa na to zgody, 
− z powyŜszego względu proponuje się pomniejszyć o w/w działkę planowany do przyłączenia obszar. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 5 glosach „wstrzymujących się” 
podjęła: 

uchwał ę Nr XXVII/309/08  
w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/167/08 Rady Miast a Szczecinek z dnia 28 stycznia 2008r.  

w sprawie przyst ąpienia do zmiany granic Miasta Szczecinek. 
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Ad. 14. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta  o działalności w okresie od 28.11.2008r.do 12.12.2008r. 
W okresie tym do Rady Miasta wpłynęły następujące pisma:            
1. uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Koszalinie z dnia 09.12.2008r. w sprawie wydania opinii 

o projekcie budŜetu Miasta Szczecinek na 2009r. –RIO zaopiniowała projekt bud Ŝetu pozytywnie,  

2. uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Koszalinie z dnia 09.12.2008r. w sprawie wydania opinii 
o prawidłowości załączonej do projektu budŜetu prognozy kwoty długu publicznego oraz moŜliwości 
sfinansowania deficytu budŜetowego Miasta Szczecinek w 2009r. – RIO wydała opini ę pozytywn ą, 

3. pisma poszczególnych Komisji Rady Miasta  zawierające opinie w sprawie projektu budŜetu Miasta 
Szczecinek na 2009r. – wszystkie Komisje zaopiniowały projekt bud Ŝetu pozytywnie,  

4. pismo Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 05.12.2008r. w sprawie uchwał w przedmiocie 
upowaŜniania organów wykonawczych jednostek pomocniczych oraz organów jednostek organizacyjnych 
do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji; Zdaniem Wojewody uchwały takie, jako 
stanowiące akty prawa miejscowego, powinny być opublikowane w Dzienniku Urzędowym; Wojewoda 
zwraca więc uwagę na konieczność weryfikacji pod tym kątem juŜ podjętych uchwał i odpowiednie ich 
dostosowanie do obowiązujących przepisów prawnych – w przypadku uchwał RM Szczecinek dotyczy to 
upowaŜnień: Kierownika MOPS (dwa upowaŜnienia: w sprawach administracyjnych i w sprawach dłuŜników 
alimentacyjnych), Dyrektora ZBSiP oraz Komendanta SM,  

5. skarga mieszkańca Szczecinka jako wyraz niezadowolenia z załatwienia sprawy, 
6. trzy pisma dotyczące spraw mieszkaniowych, które zostały skierowane do Komisji Problemów Społecznych 

Rady Miasta Szczecinek. 
 
Bogumił Kłyk Wiceprzewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 
− Komisja miała przygotować projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę mieszkańca Szczecinka, 
− ze względu jednak na otrzymane przed sesją pismo skarŜącego, w którym zastrzega on, Ŝe nie wyraŜa 

zgody na ujawnienie w uchwale jego danych personalnych, Komisja proponuje odroczenie rozpatrzenia 
skargi na następną sesję, 

− i pouczenie skarŜącego, Ŝe w treści uchwały będącej odpowiedzią na skargę, musi zostać wskazane imię 
i nazwisko skarŜącego, 

− skarŜący moŜe teŜ skargę wycofać. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− jeśli skarŜący przed następną sesją skargę wycofa, to nie będzie ona rozpatrywana, 
− w przeciwnym razie projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na tę skargę zostanie wprowadzony do porządku 

obrad następnej sesji. 
 
Ad. 15. Wnioski i zapytania radnych.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− poprosił radnych o zgłaszanie pytań i wniosków,  
− przypominając jednocześnie o udostępnionych radnym formularzach. 
 
Roman Matuszak radny: 
− w nawiązaniu do oświadczenia majątkowego z 14.04.2008r. Burmistrza Miasta Szczecinek i wykazanych 

w tym oświadczeniu dochodach z NZOZ „PODIMED”, podobnych do wynagrodzenia Burmistrza w Urzędzie 
Miasta, zwrócił się do Komisji Rewizyjnej z wnioskiem o zbadanie, czy nie został naruszony przez 
Burmistrza przepis ustawy o ograniczeniu prowadzenia działalności gospodarczej przez osoby pełniące 
funkcje publiczne, 

− podstawowa opieka zdrowotna jest zadaniem własnym Miasta,  
− Burmistrz jako organ wykonawczy pełni nadzór nad w/w podstawową opieką zdrowotną, w tym nad NZOZ 

„PODIMED”, 
− Burmistrz wystąpił więc w podwójnej roli:  kontrolowanego i zarazem podmiotu sprawującego nadzór,  
− stąd wniosek o zbadanie, czy taka sytuacja nie naruszyła prawa. 
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Swoje wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który został załączony do niniejszego protokołu. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− w tej kwestii powinien się wpierw wypowiedzieć mecenas Czesław Podkowiak, 
− oświadczenie było badane przez powołane do tego organy i nie zostało zakwestionowane, 
− wykonywanie usług w NZOZ „PODIMED” polegało na świadczeniu usług specjalistycznych, a nie 

dotyczących podstawowej opieki zdrowotnej, 
− jest bowiem chirurgiem onkologiem a nie lekarzem rodzinnym, 
− obejmując stanowisko Burmistrza wyrejestrował działalność gospodarczą, 
− aby nie utracić uprawnień lekarskich, pracę jako lekarz wykonuje obecnie takŜe w ramach wolontariatu. 
 
Czesław Podkowiak mecenas: 
− potwierdził, Ŝe świadczenie usług na podstawie umowy cywilno-prawnej nie jest działalnością gospodarczą, 
− na 99,99% brak związku z nadzorem nad podstawową opieką zdrowotną w mieście z czynnościami 

Burmistrza jako lekarza,  
− gdyby tak rozumować, to Ŝaden radny nie mógłby Ŝadnej pracy wykonywać, 
− poza tym Komisja Rewizyjna nie jest uprawniona do wyjaśnienia kwestii poruszonej przez radnego Romana 

Matuszaka, 
− to naleŜy do kompetencji Wojewody oraz Urzędu Skarbowego, 
− jeŜeli te organy nie stwierdziły uchybień w oświadczeniu Burmistrza, to obecnie moŜe być ewentualnie 

złoŜony wniosek do Wojewody o sprawdzenie, czy nie nastąpiło wygaśnięcie mandatu Burmistrza, 
− Komisja Rewizyjna nie moŜe badać prawidłowości oświadczenia Burmistrza. 
 
Roman Matuszak radny: 
− stwierdził, Ŝe oczekuje odpowiedzi i wyjaśnienia na piśmie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− zapewnił, Ŝe radny otrzyma pisemną odpowiedź na swój wniosek. 
 
Katarzyna Dud ź radna: 
− zgłosiła wątpliwość czy podstawowa opieka zdrowotna podlega kontroli Miasta, poniewaŜ w Szczecinku 

realizowana jest przez podmioty prywatne. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− faktycznie w Szczecinku podstawową opiekę zdrowotną zapewniają podmioty gospodarcze, ale 

podstawowa opieka zdrowotna jest zadaniem własnym Miasta.  
 
Katarzyna Dud ź radna: 
− potwierdziła, Ŝe Burmistrz jako lekarz pełni dyŜury w ramach wolontariatu, 
− taki dyŜur będzie pełnił równieŜ 24 grudnia 2008r. w Wigilię Świąt BoŜego Narodzenia. 
 
Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 
− Komisja Rewizyjna nie moŜe być adresatem wniosku radnego Matuszaka, 
− to Przewodniczący Rady Miasta decyduje, jaki organ zajmie się rozpatrzeniem wniosku. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− radny Roman Matuszak uściślił, Ŝe zwraca się do Komisji Rewizyjnej za pośrednictwem Przewodniczącego 

Rady Miasta, 
− wniosek nie będzie miał jednak dalszego biegu, 
− ale analiza prawna musi zostać przeprowadzona, 
− a odpowiedź będzie udzielona radnemu na piśmie. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− uwagi radnego Romana Matuszaka uwaŜa za pomówienia, 
− pracę lekarza wykonuje na prośbę pacjentów, 
− pełnienie funkcji Burmistrza nie moŜe być podstawą odmowy udzielenia pacjentom pomocy medycznej, 
− radny Roman Matuszak nie oddał mandatu, pomimo braku pracy w Komisjach Rady Miasta. 
 
Andrzej Sochaj radny: 
− zapytał o wyniki konsultacji społecznych w sprawie poszerzenia granic Miasta. 
Swoje wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który został załączone do niniejszego protokołu. 
 
Romualda Wójcik Sekretarz Miasta: 
− konsultacje zakończyły się w dniu 12.12.2008r., 
− po zakończeniu obrad Rady Miasta rozpocznie się analiza oddanych ankiet. 
 
Andrzej Jaszczur radny: 
− zgłosił problem lamp w parku, z których część (co czwarta) nie świeci, na odcinku od strony Trzesieki do 

osiedla Zachód,  
− wnioskuje o usunięcie tej awarii. 
 
Anna Mista Kierownik Referatu TI: 
− po ostatnich wichurach było bardzo duŜo zgłoszeń dotyczących awarii oświetlenia drogowego, 
− zakład niezwłocznie przystąpił do systematycznego usuwania awarii, 
− w pierwszej kolejności usuwając uszkodzenia związane z dostawą energii elektrycznej do gospodarstw 

domowych, 
− czynione są starania, aby wszystkie awarie usunąć jak najszybciej. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− zapytał o inne wnioski lub pytania radnych, 
− innych wniosków ani pytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 25.  
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 12:2 5 zamknął XXVII sesję Rady 
Miasta Szczecinek. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołował:        Przewodniczący RM: 
 
Dariusz Krupski        Wiesław Suchowiejko 


